

PROTOKOLL RY 13/2020

Datum: 2020-09-21

Plats: Teamsmöte.

Närvarande: * Johan Garli (JG), Ledamot
(* = beslutande) * David Lindström (DL), ledamot
* Stefan Ohlson(SO), Ledamot
* Lotta Lundqvist(LL), Ledamot
* Janne Rydh (JR), Ordförande
Lars Mattsson (LM), MAS
Anna Rönnle (AR), Tekniska Kommittén
Håkan Andersson (HA), Tekniska Kommittén

frånvarande: Urban Wahlberg (UW), Förbundsstyrelsen

Till Officiella meddelanden:

-
- § 193 **Mötets öppnande**
 - § 194 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 195 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 196 **Pågående ärenden**
 - § 197 **Ekonomi**
 - § 198 **Landslag**
 - § 199 **SM**
 - § 200 **Däck**
 - § 201 **Teknik**
 - § 202 **Dispenser**
 - § 203 **Öppet Rallyforum**
 - § 204 **SGA**
 - § 205 **Rallyregler**
 - § 206 **Övriga frågor**
 - § 207 **Nästa möte**
 - § 208 **Mötets avslutande**

-
- § 193 **Mötets öppnande**
Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.
 - § 194 **Föregående mötesprotokoll**
Inget kvar från föregående protokoll
 - § 195 **Fastställande av dagordning**
Föreslagen dagordning för mötet fastställdes.

§ 196 Pågående ärenden

- Arbetet fortsätter att nå en slutgiltig lösning för utlandsregistrerad tävlingsbil.
-Pågående ärendet med R5-bilar in i NAT4WD-klassen, väntar på svar från Tekniska Kommittén.

§ 197 Ekonomi

-Inget nytt.

§ 198 Landslag

- Pier Steffansson informerar om att uppmana aktiva att anmäla intresse till Landslaget.

§ 199 SM

-RU avtackar Lars Mattsson som representant för MAS för SM säsongen 2020.
-RU har tagit del av domarrapport från Hässleholm MKs SM-deltävling.
-RU har tagit del av domarrapport och teknikerrapport från ESR.
-RU beslutade att korrigera resultatet i SM-tabellen i 4WD pga av en olycka på ss 4, där det felaktigt utdelades powerstage poäng, det berörde bronsmedaljören som nu korrigeras.
-RU skapar ärenden till Förbundsstyrelsen om SM-sprint Asfalt/Grus och utökning av antalet SM-tecken pga Gr.F homologerade 2021.
-RU beslutar att licensbefattningar för funktionärer till SM-sprint Asfalt/Grus sker på Disitriktnivå.
-SRM ordnar SM-konferens för SM-arrangörer, domare, tekniker och RU 26-27/9.

§ 200 Däck

-RU hade däcksmöte inför 2021 med däckleverantörer i samband med ESR.
-DL fått in ansökan om 7 nya mönster (6 från Cooper och 1 från Hoosier). Godkändes. DL publicerar ny däcklista sommar på hemsidan.

§ 201 Teknik

-Ett VO finns i handling NAT-007 om Corollors sätesresare. Ärendet tas med till SM-konferensen 26-27/9.
-JG svarar på ärende om spakställ i en Peugeot 206, godkänns ej pga håltagning i torpedvägg.
-SO justerar regeltext angående hantering av vagnbok. Det är Tekniske chefen som noterar anmärkning i vagnboken och den Tekniske kontrollanten kvitterar bort anmärkningen i vagnboken. Vid lokaltävling kan anmärkning endast kontrolleras före start, ej kvitteras bort om inte Teknisk kontrollant tjänstgör.
-TK utreder ärende med svårigheten att få tag i originalkamaxlar till Golf Gr.E. Generalagenten måste intyga att delen ej längre är tillgänglig.
-RU/TK har uppmärksammat problemet med släckning av bilbrand som körs på etanol.

§ 202 Dispenser

-Korrigerig av licens till funktionshindrad tävlande, godkänns efter kontakt med Förbundsläkare.

§ 203 Öppet Rallyforum

-DL och JR träffade distriktsordf Östergötland i samband med ESR. Distriktet planerar för att Öppet Rallyforum ska vara på Scandic Väst i Linköping den 5/12. Om nuvarande regler fortfarande gäller för max 50 personer diskuterade vi föransmälan.

§ 204 SGA

-JR kontakter UW om SGA-träff.

§ 205 Rallyregler

-Beslut om att Rally 4B och 4C går in i klassen "otrimmat".

§ 206 Övriga frågor

-Vi har tagit del av Disciplinnämndens senaste protokoll gällande träning.

-JR avlämnar rapport från tävling i Danmark, han lämnade även information om tjeckiskt GPS-system.

§ 207 Nästa möte

-Nästa möte 20/10 kl. 20.00.

§ 208 Mötets avslutande

-Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22.00.

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

Lotta Lundqvist

Janne Rydh